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Protokół z komisji 

doraźnej Rozwoju i Polityki Przestrzennej

z dnia 27 października 2015r.

==================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z planem
pracy. 

Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Wojciech Maćkowski

Porządek obrad: 

 Prezentacja założeń Strategii Rozwoju miasta po roku 2015.

 Prezentacja  planów  rozwoju  miasta  i  polityki  przestrzennej  z  uwzględnieniem
kierunków studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Czas trwania posiedzenia: 0:30 (13:00 do 13:30) 

Frekwencja Radnych:
 Wojciech Maćkowski

 Ewa Fronczek

 Marek Jarno

 Patrycja Juszczyk

 Zofia Bazańska

 Stanisław Pisarek

Nieobecni Radni:

 Ireneusz Gawroński 

 Irena Owczarz

Kierownictwo Urzędu: 

 Burmistrz Zbigniew Szaleniec
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 Burmistrz ds. komunalnych E. Dmitruk 

 Naczelnik Agnieszka Nowak

Ustalenia i rozstrzygnięcia:

 Omówiono materiał zgodny z planem pracy komisji

Przebieg obrad

W. Maćkowski - Otwieram posiedzenie Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej, porządek
jest następujący:

  Prezentacja założeń Strategii Rozwoju miasta po roku 2015. 

 Prezentacja  planów  rozwoju  miasta  i  polityki  przestrzennej  z  uwzględnieniem
kierunków studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Czy są jakie pytania Państwa Radnych?

Burmistrz – chciałem zakomunikować ze 19 grudnia jest otwarcie tego naszego terenu w
około urzędu, chcemy taki jarmark zrobić, mamy nadzieje że wszystko przebiegnie zgodnie z
planem .  

W. Maćkowski – dziękuję za informację, jeżeli  nie ma pytań to wracamy do głównego tematu
jaki mamy w porządku obrad, prosimy o wprowadzenie. 

Prezentacja założeń Strategii Rozwoju miasta po roku 2015. 

A. Nowak – w związku z przystąpieniem do strategii jest projekt uchwały, na chwile obecną
mamy przygotowaną diagnozę strategii gospodarczej. 

Z. Bazańska- najpierw jesteśmy w fazie diagnozy?

A. Nowak – tak, póki co ta strategia obowiązuje do końca roku a nowa będzie przedstawiona
Radzie w przyszłym roku.

W. Maćkowski – czy będzie to jakiś element tej strategii?

A. Nowak – same elementy będą opisane w tej strategii.

E. Dmitruk – pójdziemy w kierunku programów.

W. Maćkowski – skąd ta firma jest?

E. Dmitruk - z Katowic. 

W. Maćkowski – jakieś konsultacje społeczne przewidujecie państwo?
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E. Dmitruk – tak 

A. Nowak - akcja ankietowa np. 

S. Pisarek – a mamy umowę z nimi podpisana?

E. Dmitruk – tak 

W. Maćkowski – Czyli zostanie przedłożone to w formie uchwały pod obrady?

E. Dmitruk – tak dokładnie.

S. Pisarek -  czy urząd musi zatrudniać takie firmy doradcze?

E. Dmitruk - sami nie bylibyśmy w stanie tego zrobić, nie mamy takich informacji,  poziom
uszczegółowienia jest bardzo duży i nie bylibyśmy w stanie tego zrobić.

W. Maćkowski – dziękuje przechodzimy do drugiego tematu.

Prezentacja  planów  rozwoju  miasta  i  polityki  przestrzennej  z  uwzględnieniem
kierunków studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

A. Nowak - jeżeli chodzi o plany i studium przystąpiliśmy do aktualizacji studium. Procedurę
wszczęto w 2009 roku w materiałach jest to przywołane. 

E. Dmitruk - od 23 września do 24 listopada, wszystkie wnioski zostały przyjęte.

W. Maćkowski – wnioski dotyczyły szerszych spraw?

A.  Nowak -  w szczególności  domki  fińskie,  były  uwagi  żeby zmienić  na mieszkaniówkę,
będzie też to przedłożone pod obrady rady wraz z projektem studium. 

E. Dmitruk – dyskusja nie była długa trwała 2 godziny, prezentacje prowadził właściciel firmy.

A. Nowak – prezentacja też będzie na obradach rady. 

W. Maćkowski – a kiedy będzie przedłożone Radzie studium?

E. Dmitruk –  w styczniu. 

W. Maćkowski – a jakieś inne uwagi były mieszkańców?

A. Nowak – pojedyńcze uwagi były.

E. Dmitruk  - większość wniosków była złożona pisemnie.

Z. Bazańska – ale my dostaniemy wykaz?

E. Dmitruk - tak przed sesją.
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W. Maćkowski – czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma pytań to zamykam posiedzenie
komisji dziękuje za udział. 

Protokołował Mateusz Bochenek

          Przewodniczący   

Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

Wojciech Maćkowski                

Data napisania protokołu :28.10.2015

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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